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Verslag BO 11/10/2023   

 

 Verslag van de Vergadering  
Bestuursorgaan 

 
 

Gent, 26/10/2023 

Secr. PFV PC Verslag BO 06/2023 

 

Op woensdag 11 oktober 2023 om 19:30 uur via ZOOM 

 

°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°°° 

Aanwezig:  

De bestuurders: Alain Garnier (voorzitter) – Rudi Vansnick (sportief directeur) – Peter Crauwels 

(administratief directeur/penningmeester) - Gino Segers –  Gunther Vanden Eynde – Dirk De Valck – 

Guido Schoevaerts 

 

De waarnemers: Griet Tessier – Vercruysse Erik – Monique Vanbroeckhoven 

 

Het secretariaat: Tim Pennoit – Heidi De Poorter 

 

D A G O R D E 

 

1. Verwelkoming door de voorzitter 

Alain heet iedereen van harte welkom.  

 

2. Goedkeuring verslagen  

• BO 05/23 van 28/08/2023 

 

Gunther merkt op dat in het verslag vermeld stond dat hij zich zou vervoegen aan de Belgisch bond, 

maar hij zou zich graag terugtrekken. 

Het BO neemt hier notie van.  

Verder waren er geen opmerkingen op het verslag van het vorige bestuursorgaan. Deze werd bijgevolg 

goedgekeurd. 

 

• Provinciale raden: 

De verslagen van de provinciale vergaderingen worden steeds doorgestuurd naar leden van het BO. Er 

werden geen opmerkingen genoteerd op deze verslagen. 

  

De verslagen worden unaniem goedgekeurd 

 

3. Briefwisseling 

• Het ontslag van Johan Vlamir 

Johan neemt ontslag, als voorzitter van de scheidsrechtercommissie zowel op Vlaams als op 

Belgisch niveau.  

Johan zal een brief ontvangen van het BO met de melding, dat zijn ontslag goed ontvangen is en dat 

er akte zal van genomen worden.  

BO stemt in met het ontslag.  

 

Speciale transfer: De Kock Dominique werd op 29/8 doorgegeven aan het BO.  Na navraag werd 

er vanuit het BO een negatief advies gegeven.  Dit werd ondertussen ook zo gecommuniceerd naar 

PC De Zeemeermin. 
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Speciale transfer: Elimamy Bouchaib en Merens Jimmy.  Na overleg met het BO  en de nodige 

uitleg van Gino Segers, wordt de speciale transfer niet goedgekeurd.  

 

PC Leiemeers heeft een nieuwe penningmeerster: Valcke Marc 

 

Interfederale transfer : 

Delmeul Serge en Grosjean Chantal wordt door het BO goedgekeurd.  

 

Mailtje van PC den akker: drugsmisbruik  mini-maxi tornooi 24/9 

De tuchtcommissie kan hier niet over aangesproken worden, omdat het noch een sportieve, noch 

een administratieve inbreuk is.  Dit zal ook zo gecommuniceerd worden naar PC Den Akker en er 

zal ook gecommuniceerd worden naar de personen die de inbreuk hebben gepleegd.  Maar in de 

toekomst zal er actie ondernomen worden, om in ons tuchtreglement gedragscodes op te nemen. 

 

Mail stopzetting PC Den Oosthoek: niet echt duidelijk of deze club stopt met bestaan.  

Het zou eventueel gaan om het ontslag van de voorzitter. 

Zij doen nog mee aan de competitie, hebben alle drie hun wedstrijden tot op heden gespeeld. Ze 

vragen ook nog licenties aan,...  Is blijkbaar een intern conflict.  

Wij wachten verder af, 6/11 is er een sportleidersvergadering, Griet doet daar verder navraag.  

 

Ontslag Jean-Paul Hombroeckx:  

Jean Paul Hombroeckx heeft op 1/10/2023 ontslag genomen bij het provinciaal bestuur van 

Limburg, zijn ontslag als bestuurslid van de PFV alsook het ontslag als bestuurslid bij de VIV. 

 

Ontslag Fabrice Dupont: 

Fabrice Dupont neemt ontslag als voorzitter en bestuurslid van de PFV afdeling West-Vlaanderen. 

 

Ontslag Hendrik Braem als scheidsrechter. 

Het ontslag wordt door het BO aanvaardt.  

 

Wijziging bestuur PC Hemelhof: 

Voorzitter:  Roelants Eric 

Secretaris:  Jacques Sonia 

Penningmeester: Rombouts Patricia 

Sportleider: Willemoons Peter 

 

4. Algemene werking: 

• STAVAZA recreanten: 

Rudi en Guido zijn in april naar Gooik geweest voor een vergadering met de sportmedewerker van 

de gemeente, daar waren er mensen van recreantenclubs aanwezig.  Daar heeft Rudi een 

uiteenzetting gedaan over de PFV. Er zal met die sportmedewerker ook een sportregio vergadering 

zijn, een regio van 7 à 8 tal gemeentes die zal doorgaan 23/10.  Daar zullen Guido en Rudi ook 

aanwezig zijn om de werking van de PFV toe te lichten. 

 

In samenwerking met PC Affligem is er eind augustus een recreantentornooi geweest, waar er 12 

ploegen aanwezig waren.   

 

In Gooik is er een beachpetanque geweest  op 8/8, daar waren er 24 ploegen.  Dit wordt herhaald 

volgend jaar.  

 

PC Singel (VBBH)  heeft een vlag gevraagd voor in september “de maand van de sport” te promoten  

en dit is een enorm succes geweest.   Een groep van 42 mensen hebben zich ingeschreven in de club 

en in januari zouden er nog eens 30 mensen naar Singel komen.   Deze club is daardoor 7 op 7 open.   

Er is daar een recreanten tornooi geweest van 24 ploegen.  Wordt vervolgd. 
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In Diest zou er een volledige nieuwe sportaccommodatie opgericht worden. Er zou niets voorzien 

zijn voor petanque.  

Guido zal samen met Alain daarvoor een gesprek aangaan en dat zal doorgaan 24/11 met de 

sportdienst van Diest 

 

De Hagelandse competitie is aan het afbrokkelen, mensen stappen op omdat zij niet meer tevreden 

zijn met het beleid.  In de loop van november komt de sportregio Diest samen om te bespreken of 

zij willen meewerken aan ons recreantenplan. 

 

PC Da Pippo heeft laten weten dat destijds petanqueclub De Bres speelde in een sporthal die zou 

gerenoveerd worden.  Da Pippo heeft laten weten dat ze graag binnenpleinen zouden hebben.  Er 

zou een gesprek komen met de verantwoordelijke van de sport.  Als dit gesprek er komt, zouden 

Guido en Rudi ook aanwezig willen zijn. 

 

Ondertussen is de denkcel  aan het werk gezet i.v.m. de recreantenwerking. 

Tegen het einde van het jaar zou daar reactie op moeten komen. 

 

• Evaluatie bestuursleden: 

Er moeten 2 bestuurders van Limburg geëvalueerd worden: 

 

Hilde Beunekens 

Monique Vandoninck 

Deze 2 mensen worden aanvaard  in het bestuur van de PFV Limburg.  

 

Ron Vesters wordt in december nog geëvalueerd.  

 

• Drank-drugsmisbruik:  het is beiden vrij prominent aanwezig. 

Dit zal met de tuchtcommissie bekeken worden. Wij kunnen druggebruik (verdovende middelen) 

niet controleren, omdat de PFV niet bevoegd is om dat te controleren.  

Een eventueel idee dat is toegepast op de PUC BIB vet., alleen maar pils en Kriek aanwezig, geen 

sterke bieren noch sterke drank en de wijnglazen waren aan de kleine kant.  

Als er gezien wordt dat ze staan te drinken op straat of gebruik maken van drugs, de politie bellen.   

Misschien ook doorsturen naar de denkcel. 

Eventueel bij andere sporttakken gaan kijken hoe zij dit toepassen.  Misschien de commissie anti -

doping en alcoholmisbruik in de sport. Dit moet toch bestaan op Vlaams niveau. Kijk naar de voetbal 

en andere sporten.  Eens met die mensen gaan praten.  Is wel een duur iets, maar enkele keren laten 

uitvoeren, zal wel een positief effect hebben.  

 

• Respect binnen de petanque: 

Naar aanleiding van het voorval dat in Wallonië is gebeurd. Vaak wanen mensen zich boven 

officials.  Het wordt hoog tijd dat er respect wordt afgedwongen onder iedereen die in de petanque 

zit. Zoals het nu is, is het niet meer aangenaam.  

Er worden op sommige activiteiten een ruimtelijk kader gecreëerd. Dit zou zowel op Vlaams als op 

provinciaal moeten toegepast worden. Waar er een duidelijke afscheiding is, tot waar de mensen 

mogen komen.  Ook de lastenboeken zullen nagekeken worden.  

 

• Alcoholverbod bij jeugdactiviteiten: 

Daar waar er enkel en alleen jeugd aanwezig is, totaal geen alcohol serveren. Alcoholvrij die dag. 

Op 4 data gaat dit van toepassing zijn.  Een bewustwording, een eerste aanzet.  

Als alles afgerond is, prijsuitreiking gedaan, mag er achteraf wel alcohol geserveerd worden. 

Alcoholvrij voor gans het publiek.  

 

• STAVAZA VIV  bilateraal gesprek en ledenaantal:  

2/10 uitgenodigd door Martine D. voor ons dossier bij de Vlaamse overheid.  
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We zijn gedaald in aantal leden, onze subsidies zijn nu gebaseerd op een 8000 leden. Tegen het 

einde van het jaar zou er nog een bonus komen, een overschot van een pot die voorzien was voor 

de 4 OSV, omdat er 1 van die OSV afvalt, dit geld wordt terug verdeeld onder de andere OSV.  Alle 

gelden die niet gespendeerd worden, moeten terugbetaald worden aan de overheid.  

Martine D. zal meehelpen bij het aanwerven van nieuwe leden en het geven van tips en tricks.  

We zitten goed, maar er is werk aan de winkel.  

 

• STAVAZA BPF  

In september is een AV geweest, waarbij de statuten zijn aanvaard. Rudi zal alles in het werk stellen 

om de statuten te publiceren voor het einde van het jaar. 

 

5. Administratie 

• Beleidsplan: 

SWOT-analyse:   is kort samengevat, maar moet nog uitgezuiverd worden en dit zal de komende weken 

zeker gebeuren. 

Er zal ook een nieuw formulier opgestuurd worden, waar de beleidsopties en uitdagingen kunnen 

genoteerd worden.  

Geen te grote uitdagingen aannemen, maar realistisch houden, of zaken die we nu al aan het opstarten 

zijn. En dat we die kunnen verantwoorden naar Sport Vlaanderen.  

 

6. Sport 

• Evaluatie BIB: 

Geen samenwerking meer met de Walen, de reglementen niet in orde. Dit is geen uitstraling van 

onze sport.  Geen intentie om iets in gang te zetten.  Er was niets voorbereid.  Op deze manier wil 

de PFV geen Belgisch kampioenschap meer doen.  

Dit moet veranderen.   Er moet over nagedacht worden van hoe het nog moet verlopen voor 

Belgische kampioenschappen met de Walen. Dit is geen Belgisch kampioenschap waardig.  

 

Kalender van de kampioenschappen 2024:  

Toegevoegd:  

VKT mixed toevoegen 2/6 gaat door in Oost-Vlaanderen (centraal gelegen) 

VKD 11/5 

 

Mailtje Patijntje: 

Damescompetitie, een lijst met de spelers voor hun club.  3 dames hebben aangegeven niet meer 

mee te doen.  Mogen ze die zelf opvullen met dames van Patijntje? 

BO gaat hiermee akkoord.  

 

7. Financiën 

• Financieel overzicht: 

De bestuurders kregen op het einde van september het schuld- en saldioverzicht. Er waren geen 

verdere vragen.  

 

Qualitax zal de tussentijdse controle doen van de boekhouding van de provincies.  

 

8. Scheidsrechterscommissie 

• Examen: 

Zijn uitgevoerd door Gino, Gunther, Sven en Johan. Er waren volledig nieuwe examenvragen 

opgesteld, 40 vragen, per vraag 1 punt dus 40 punten te verdienen.  

 

Ook de mondelinge en meetoefeningen zijn vernieuwd. Er waren 10 oefeningen voorzien, 

waarvan iedereen 6 oefeningen van moest doen.  
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Er is een kledijreglement voorbereid door de leiding van de scheidsrechterscommissie.  Deze zal 

voorgelegd worden aan het voltallige commissie, om daarna doorgestuurd te worden naar het BO 

ter goedkeuring. 

 

Naar volgend jaar toe zal de procedure van het scheidsrechter examen herbekeken worden.  Het 

systeem van stagiair-scheidsrechter al hierin opgenomen worden. 

 

Zijn geslaagd: 

 

Provinciaal scheidsrechters: 

 

De Neve Simon 

Van der Heeren Patrick 

Moulaert Yves 

Manaerts Jan 

De Klerk Patrick 

Piette Marcel 

 

Vlaams scheidsrechter: 

 

Van Steenput Alex 

 

Een denkpiste is,  een website op te stellen voor de scheidsrechters, als er eventueel klachten zijn 

over scheidsrechters dat de mensen beroep kunnen doen op deze website, of over bepaalde 

spelregels e.d. om zo direct te kunnen antwoorden.  

 

In februari-maart zou er een bijeenkomst zijn van provinciale, Vlaamse en eventueel Belgische 

scheidsrechters, om daar de penalty’s, de kledijreglementen toe te lichten, zodat iedereen op 

dezelfde lijn staat.  

 

Kledij scheidsrechters: De scheidsrechters hebben allemaal een polo, er moet enkel nog een 

zwarte broek voorzien worden en een jas tegen de regen/wind. Er zal gegaan worden voor 

identieke kledij. 

 

Gerard Stienen (prov. Limburg) heeft zijn ontslag gegeven als voorzitter van de scheidsrechters. 

Er is nog geen alternatief voor zijn ontslag.  

 

Johan Vlamir heeft zijn ontslag gegeven, er zal moeten gekeken worden naar een nieuwe 

voorzitter.  

 

9. Tucht- en Beroepscommissie 

EFFECTIEVE SCHORSINGEN 
 

 
PEERS Geert – pc Maaseik – lic. Nr. 08782 

Een schorsing van 7 jaren en een geldboete van € 500,00 met ingang op 01.07.2017 om te 

eindigen op 30.06.2024. 

Geldboete betaald op 23/11/2022 

Clint Thielemans-PC Verbroedering-lic.Nr: 06256 effectieve schorsing van 4 jaar en 4 jaar 

voorwaardelijke schorsing voor een periode van 8 jaar met ingang van 1 mei 2018. 

Boete is betaald: 18/4/2023 

 

Maxime De Moor: PC Haeseveld-lic.nr:  18292 een schorsing van 2 maanden  en een geldboete 

van €75 
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Boete wordt voorwaardelijk geschorst.  

 

Callens Sébastien: PC Verbroedering-lic.nr: 09664 een schorsing van 24 maanden, waarvan 20 

maanden met uitstel gedurende een periode van 2 jaar. 

Schorsing gaat in op 18/2/2023 om te eindigen op 18/06/2023 

Licentie is binnengekomen op  11/4/2023, kosten betaald op 10/4/2023 

 

Leyman Tibo: PC Oudenaarde-lic.nr: 23322 een schorsing van 2 maanden waarvan 1 maand 

effectief en de rest met uitstel gedurende 3 jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd 

seizoen 2023-2024 en een effectieve boete van €100. 

Schorsing gaat in op 30/9/2023 om te eindigen 1/11/2023 

Boete is reeds betaald: 27/6/2023 

 

Du Lion Petra: PC Niel-lic.nr.:19488 een schorsing van 1 maand volledig met uitstel gedurende 

3 jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd seizoen 2023-2024 en een effectieve boete 

van €100 

 

Suy Patrick: PC Niel-lic.nr.:01924 een schorsing van 1 maand volledig met uitstel gedurende 3 

jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd seizoen 2023-2024 en een effectieve boete van 

€100 

Boete is reeds betaald : 31/7/2023 

 

Vanhove Lina: PC Boekt-lic.nr.: 23991 een schorsing van 1 maand volledig met uitstel gedurende 

3 jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd seizoen 2023-2024 en een effectieve boete 

van €75 + €25 adm. kost 

Boete is reeds betaald: 10/10/2023 

 

Vanhove Eric: PC Boekt-lic.nr.: 22490 een schorsing van 1 maand volledig met uitstel gedurende 

3 jaar met ingang vanaf de eerste competitiewedstrijd seizoen 2023-2024 en een effectieve boete 

van €75 + €25 adm. kost 

Boete is reeds betaald: 10/10/2023 

 

 

Schorsing is verlopen maar kosten en/of boete werden niet betaald 

(personen blijven geschorst tot bij betaling van kosten en boete) 

 

Uitspraak van 17/10/2018 : Maxime De Moor een verwittiging te geven, en hem duidelijk te 

zeggen dat hij zijn gedrag moet in de hand houden 

Hem geen verdere sancties opteleggen. 

 

ENA Lino – pc Eisden – lic. Nr. 10577 is momenteel geen lid meer 

2 jaar effectief waarvan 1 jaar met uitstel gedurende 2 jaar en een boete van € 150,00 vanaf 

15/04/2016 t/m 14/4/2017.  

 

Adams Alain-PC Pannebolletje-lic.nr: 17329 Schorsing van 9 maanden effectief met ingang vanaf 

01.08.2018 om te eindigen op 30.04.2019 en tot een geldboete van €300  

Ingeleverd op 20/8/2018 

  

PEERS Geert – PC Maaseik – lic. Nr. 08782 is ondertussen opnieuw lid (30/10/2019) 

Gezien zijn houding SCHORSING IS DOORGEGEVEN en is geldig VOOR HEEL EUROPA 

Schorsing van 8 maanden en in toepassing van art. 72 van het tuchtreglement gebracht op 16 

maanden, waarvan 8 maanden met uitstel gedurende 2 jaar en tot een geldboete van € 75,00 vanaf 

01/10/2016 t/m 31/05/2017.  

Schorsing gestopt, licentie staat op “afgelopen” 

Boete betaald op 23/11/2022 
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Er zal een tuchtzaak plaats vinden op 26/10 voor de zaak Annie Michel die zal doorgaan in het 

Huis van de Sport.  

 

Als er een tuchtrapport binnenkomt, dan wordt dit doorgestuurd naar het bondsparket.  Als er 

een beslissing genomen wordt, dan wordt de uitspraak doorgestuurd naar het secretariaat die 

dan in hun dossier wordt gestoken.  Op dit moment loopt dit spaak.  Enkel de betrokken partijen 

krijgen van het bondsparket de uitspraken en het secretariaat krijgt hier geen info van.  Met dit 

als gevolg, dat er mails van de betrokken partijen naar het secretariaat worden gestuurd, waar 

het secretariaat totaal geen weet van heeft dat er al dan niet een uitspraak is gedaan. 

 
 

10. Allerlei 

• Merchandising PFV (besproken op BO VIV): de VIV zijn 3 federaties (PFV, Snooker en ADL) we 

gaan per federatie een advertising laten doen voor zichzelf en telkens met het symbool van VIV bij. 

Eventueel de licenties van o.a. de PFV het logo van de VIV op vermelden. En de aankoop van de 

licenties doorrekenen aan de VIV. 

Tim merkt wel op dat de licenties van zowel de Walen als van ons identiek moeten zijn.  

Aangezien we al de licenties hebben voor 2024-2025 zal het voor het volgende seizoen zijn. 

Er worden wat ideeën uitgewisseld onder de bestuursleden. Er zal hier verder over nagedacht 

worden. 

 

11. Rondvraag provincies 

• Alain: er belanden heel veel mails van Alain in de SPAM bij heel veel mensen.  

Als alles overgenomen gaat worden door Combell, zal dit enigszins opgelost zijn. 

 

• Rudi: / 

 

• Peter: er worden nog opvolgers gezocht voor de VIV, door het ontslag van Jean Paul Hombroeckx 

in het bestuur van de PFV, kan hij ook niet meer in het bestuur van de VIV zetelen. Maar de statuten 

zullen eerst nog eens bekeken worden.  

 

Er zal ook gezocht moeten worden naar een opvolger om te zetelen in de Belgische, aangezien Peter 

en Gunther hiervoor passen.. 

 

• Gino: / 

 

• Gunther: / 

 

• Dirk: / 

 

• Guido:  In het reglement staat “Als een ploeg zich terugtrekt voor aanvang van de competitie, 

hebben die gedurende dat jaar een verbod om te stijgen naar Vlaams”, een ploeg die in 3de forfait 

geeft, kan niet naar Vlaams gaan. Is het niet beter om het te veranderen in “naar een hogere reeks”, 

omdat het een probleem geeft met een Franstalige club, als die letterlijk het reglement gaan bekijken 

is dat niet correct.  

Dit zal nog eens bekeken worden 

 

Er zou eens met de provincies moeten samengezeten worden, zoals sportieve directeurs en/of 

administratieve directeurs om te kijken naar de werking in verschillende provincies. Om zo tot een 

uniforme werkwijze te komen.  
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• Griet: de provincie West-Vlaanderen zullen op 16/10 samenkomen, om te kijken hoe ze het ontslag 

van Fabrice kunnen invullen.  

 

• Erik: / 

 

• Tim: / 

 

• Monique: vraagt om haar emailadres toe te voegen, zodat ze van iedereen de mails kan ontvangen.  

 

Als er iemand een minnelijke schikking heeft, mag die dan spelen?  

Dat hangt af wat de uitspraak is van de minnelijke schikking.  Kan zijn dat de perso(o)n(en) enkel 

een boete moeten betalen of het kan zijn dat de minnelijke schikking een schorsing uitspreekt en een 

boete.  

Als de persoon niet akkoord gaat met de minnelijke schikking, gaat het door naar de tuchtcommissie 

en mag de persoon blijven verder spelen tot het voorkomt.  

 

• Heidi: / 

 

 

12. Volgende vergadering: 

• 8 november om 19u30 online 

• 18 december om 19u30 live 

 

 

Vergadering sluit om 23u45 

  

 

Alain Garnier Heidi De Poorter 

Voorzitter Secretaris PFV 


